

The 10th Global Forum on Chinese Traditional Music

I. Master Classes

Date: 11 – 12 October

Venue: Meeting Room E2-M19

Date/Time	Speaker	Topic
11 October 10:30 – 12:00	Mr. Wu Tong Cross-border Musician, Grammy Music Award Winners for twice, the Inheritor of the National Intangible Cultural Heritage	TBC
11 October 14:30 – 16:00	Mr. George Shao Erhu Artist, Composer, and Inventor of Shaoqin	Compatibility, Heritage and Innovation – Enjoy the Process of Playing Music
12 October 10:30 – 12:00	Ms. Zhou Wang Professor and Doctoral Supervisor of Central Conservatory of Music	Qin Zither in Qin Area – Mr. Zhou Yanjia and Zin Zither in Shanxi Province
12 October 14:30 – 16:00	Mr. Ni Shiyun The Famous Guqin-maker, the Successor of Mei An School of Guqin	Ni Shiyun's Guqin Repair Files
	Mr. Tao Yi Honorary President of Liu Shaochun Art Research Association of Fuping, Shaanxi, Guqin Culture Scholar	

II. Chinese Traditional Culture Space

Date 10 – 13 October

Venue: Hall E7, Booth E7D01

第十届上海华乐国际论坛

I. 名家系列讲坛

日期: 10月11 – 12日

地点: E2-M19 会议室

时间	演讲嘉宾	题目
10月11日 10:30 – 12:00	吴彤 先生 跨界音乐家、两次获得格莱美音乐大奖、 国家级非物质文化遗产笙的传承人	待定
10月11日 14:30 – 16:00	高韶青 先生 旅加二胡演奏家、作曲家、韶琴发明者	海纳百川, 传承创新 — 享受玩音乐的过程
10月12日 10:30 – 12:00	周望 女士 著名古筝演奏家、中央音乐学院民乐系教 授、博士生导师	“秦筝归秦” — 谈周延甲先生与秦筝陕西流 派
10月12日 14:30 – 16:00	倪诗韵 先生 当代著名斫琴师、梅庵琴派传人	古韵新生/倪诗韵老琴修复档案
	陶艺 先生 陕西富平刘少椿艺术研究会名誉会长、 古琴文化学者	

II. 中国传统人文空间

日期: 10月10 – 13日

地点: E7 民乐馆, 展位号 E7D01

Schedule is subject to change without further notice; please refer to onsite notice board.

活动内容如有更改, 恕不另行通知, 以现场公布为准并请参阅现场公告栏。